
Zápis ze setkání Školské rady ZŠ a MŠ Želechovice nad Dřevnicí, 

příspěvková organizace, 1. 11. 2022 

Přítomni: 

Hana Ďuláková – za zákonné zástupce                                                

Jiří Vojtěšek – za zákonné zástupce                                           

Lukáš Kollarčík – za pedagogické pracovníky 

Lucia Čapková - za pedagogické pracovníky          

Ladislav Zicha – za obec    

                                                                      

Hosté: 

Ivo Thurner – nový starosta Želechovic nad Dřevnicí 

Jarmila Machalíčková - ředitelka ZŠ 

Martina Wlazlo – zástupkyně ředitelky 

Ludmila Němcová – zástupkyně ředitelky 

 

 

 

Body: 

- Schválení výroční zprávy za školní rok 2021/ 2022 – projednávání jednotlivých bodů 

- Zhodnocení práce MŠ – celoprázdninový provoz 

- Zhodnocení minulého školního roku – distanční výuka, náročné období pro všechny, 

testování a trasování žáků na covid 

- Začlenění a výuka ukrajinských žáků, kteří k nám přišli z oblastí zasažených válkou 

- Od září ve škole působí školní psycholog, 2 speciální pedagogové a 12 asistentek pedagoga     

Ve škole je cca 101 dětí s SVP 

- Schůzka SRPŠ, volba nového předsedy SRPŠ 

 

 

Příští schůzka je naplánována na leden 2023. 

 

 


